
MAGYAR ORSZÁGGYŰLÉS

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke

Hel en

Tisztelt Elnök Asszony!

A házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok intézni Dr. Kóka

János, gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz, a

»Van-e az ország gazdagodásának anyagi forrása?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országlakosok többségének nehezedő életkörülményi között bombaként robbant az

a hír, hogy Makó térségében nagy földgázkincsre leltek . Miközben költségvetésünk

arra épül, hogy mérhetetlen a szegénységünk és eladósodottságunk, az emberek

váratlanul azt a hírt kapták, hogy hihetetlen gazdaság fekszik a lábuk alatt . A

napisajtóban is megjelent híradások óta - érthetően - gyakran tesznek fel nekem olyan

kérdéseket az emberek, amelyek egy részére csak akkor tudok válaszolni, ha előbb

felteszek Önnek néhány kérdést .

1) Magával a makói földgáz-lelettel kapcsolatosan kíváncsi volnék egy

készletszámításra és annak felbecsülésére, hogy mennyire becsülhető a

kitermelhető hányad .

2) Nemzetközi összehasonlításban elegendőnek látszik-e a 12 %-os bányajáradék?

Szükségesnek látja-e ez ügyben törvényt módosítani?
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3) Mikor és hogyan került a makói gázmező koncessziós joga a jelenlegi

tulajdonoshoz?

4) Ezeken belül mik a magyarországi arany (Börzsöny) és réz (Recsk)

kibányászásának lehetőségei? Van-e még kitermelhető uránmennyiség és bauxit

Magyarországon és lehetne-e nyereségesen kitermelni?

5) Utólag helyes volt-e a barnaszén bányászatunk leépítése?

6) Mekkora a lignitvagyonunk? Lehet-e környezetkímélő módon kitermelni?

7) Tudomásom szerint évente készül ásványvagyon-mérleg. Ha így van, melyek a

legjelentősebb tételei?

Fáradozását köszönöm.

Budapest, 2007 . február 8.
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Dr. Kelemen András
Fidesz-MPSZ
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